
 Číslo materiálu:  6/52 

Komise: Komise Dopravní 

Datum:   16.11.2016  

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Sedláček, Kraus, Bartl, Mottl, Klečák, Tvrdík, Malík, Procházka, Fedorovič, Kubát, 

Morávek,  

Louda, Beránek 

Hosté: V.Mareček – řed. MP 

Příští jednání: xx. xx. 2017 (středa 17.00) 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

     b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 15. zasedání komise dopravní ze dne 16.11.2016 

 

2) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

a) úvodní slovo – předseda komise Ing. Zdeněk Sedláček 

b) koordinátor komise dopravní p.Vepřek (odbor investic-technické oddělení, dále jen OI-TO)   

     oznámil komisi, že je usnášeníschopná (nutná min. účast 7členů, přítomných 11 ze 13členů) 

c) projednání předložených žádostí: 

- podnět MP k provedení dopravních úprav v centru města, např. omezení počtu a prodloužení 

času u vjezdových zelených karet do jednotlivých zón města apod.: p.Mareček seznámil 

komisi s peticí podnikatelů v centru města, řešit možnosti provedení zásobování před jejich 

provozovnami, komise svoji většinou nedoporučuje vymezit zásobování prostory komunikací 

v centru, z důvodu obrovského nedostatku parkovacích míst, bylo by tak vyhověno jedné 

zájmové skupině na úkor dvěma dalším (rezidenti a návštěvníci), dále se komise přiklání řešit 

dopravní provoz v centru až komplexně nikoliv částečným a nic neřešícím prodloužením času 

parkování v centru ze 30 na 60 minut, včetně omezení počtu vydávaných karet apod. 

- reakce na návrh komise pro městská sídliště ke zjednosměrnění ulice Jana Palacha, otázka 

zjednosměrnění i ulice Studentů: představena studie dopravního řešení v ulici Jana Palacha,  

komise se téměř jednomyslně přiklání k návrhu OI-TO, tj. ponechat prozatím ul. Studentů 

obousměrnou, aby bylo možné do horní části sídliště vjíždět i vyjíždět více směry 

- možnost zajištění průchodu chodců mezi ulicemi Kamenná stezka a Masarykova: komise 

prozatím nedoporučuje umožnění průchodu mezi těmito ulicemi, vznik nového místa pro 

odkládání odpadků, pro pokoutní činnost aj., nezanedbatelné i finanční náklady Města atd. 

- žádost p.Pipka, umístit žlutou čáru proti výjezdu z pozemku u domu č.p. 7 v ulici Viničná: 

komise jednomyslně žádost zamítá, pokud nesprávně zaparkované vozidlo v této ulici brání 

výjezdu má možnost p.Pipek přivolat MP k vyřešení přestupku, v této lokalitě města je 

bohužel také velký nedostatek parkovacích míst, takže vymezení dalšího zákazu parkování je 

nežádoucí, v tomto duchu byly již opakovaně zamítnuty komisí podobné žádosti 

- podnět vedení města na umístění info radarů do ulic Vítězná a Čsl. Legionářů: komise  

nedoporučila návrh s ohledem na následující skutečnosti, plánované umístění dvou radarů na 

náklady Středočeského kraje a faktu, že bude v následujících mnoha měsících ulice Vítězná 

uzavřena (slepá ulice) z důvodu výstavby Malínského mostu, a že v ul. Čsl. Legionářů 

(debata rady města) je v budoucnu plánována stavební úprava křižovatky s Českou ulicí 

d) projednání návrhů a připomínek členů komise: 

- podněty p.Krause: vjezd od STK do ulice Potoční, p.Vepřek informoval o probíhajícím procesu 

v této věci, tj. Ing. Kejval zpracovává dopravní studii, následně snad dojde k majetkovému 

vyrovnání, poté k realizaci akce, bude-li mít Město zájem a dostatek finančních prostředků 

- zákaz parkování na chodníku v Kremnické ulici, p.Vepřek předá MP, možné řešit okamžitě 

- zákaz parkování kamionů v ulici Na Valech, p.Vepřek namístě reagoval faktem, že jde o silnici 

I.třídy a rozhodnutí o umístění dopravního značení na této silnici může udělit jen Krajský 

odbor dopravy na žádost vlastníka silnice (ŘSD), informace ŘSD samozřejmě bude předána 

- Tvrdík přečetl připravenou odpověď Města na stížnost p.Gintera – komise souhlasí s textem 

- por.Louda písemně požádal o znovu projednání jeho návrhu, komise trvá na svém původním 

stanovisku z minulého jednání, tj. nepovolit obecně vjezd zásobování do centra města 

- p.Vepřek informoval o plánovaných akcích, tj. 2 radary v příštím roce umístí zdarma Kraj na 

své silnice na Karlově a Kaňku, instalace zrcadel Kremnická a Kudrnova ul. – komise souhlasí  

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: Usnesení č.1013/16 k zápisu dopravní komise - Rada města b e r e  n a  

v ě d o m í  zápis z 15. zasedání komise dopravní ze dne 16.11.2016 

 

Zapsal: p.Vepřek Dobroslav Elektronicky ověřil: Ing. Zdeněk Sedláček, MBA 


